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استاندار هرمزگان در نشست کارگروه میز تصمیم استان تاکید کرد:   

سازمانآگهیهااقتصـاد کیـش
44424999

با یک تماس مشترک شوید
44424999

مهدی دوستی در نشست کارگروه میز تصمیم استان 
هرمزگان که با حضور مدیران و مسئولین ارشد هرمزگان 
برگزار شد، با ذکر این نکته که کشتارگاه مجهز و صنعتی 
شهرداری بندرعباس باید در بازه زمانی ٨ ماهه تکمیل و 
به بهره برداری برسد و به منظور سلامت افراد ذبح کننده 
بر بهداشت کشتارگاه ها نظارت جدی صورت گیرد، 
اظهار کرد: کشــتارگاه های بندرعباس دارای وضعیت 
نامناسبی هستند که با توجه به مشترک بودن بیماری های 
میان انســان و دام، نیاز است نظارت بر کشتارگاه ها با 
حساسیت ویژه ای نسبت به ذبح دام و نگهداری گوشت 

اقدام شود.
وی بــا تاکید بر اینکه زیرســاخت های مورد نیاز آب 
و برق شــهرک های فولاد و شیشه تامین خواهد شد، 
گفت: برای تامین گاز این پروژه ها نیز پیگیری های لازم 
از طریق وزاتخانه ها در حال انجام اســت تا این مسئله 

نیز مرتفع شود.
مطالعات لازم در مناطق چهچکور و جاده اسکله 

باهنر برای صدور اسناد مالکیت آغاز شود
دوستی افزود: در حوزه عدم امکان صدور اسناد مالکیت 
در سکونتگاه های غیر رسمی واقع در محدوده و حریم 
شهر برای اراضی با کاربری تجاری و مسکونی، مقرر 
شــد ادارات کل راه و شهرسازی و راهداری با انتخاب 
مشاور نسبت به مطالعه محدوده های شمالی بندرعباس 
شامل منطقه چهچکور و جاده اسکله در محدوده غربی 

شهر اقدام کنند.
شهرداری بندرعباس تا هفته دولت سال آینده 
کتابخانه پارک شهید دباغیان را راه اندازی کند

نماینده عالــی دولت در بخش دیگری از ســخنان 
خود با تاکید بر تکمیل زیرســاخت های فرهنگی و 
افزایش ســرانه عمومی در ایــن حوزه و لزوم تعیین 
تکلیف کتابخانه شهدای بندرعباس گفت: شهرداری 
بندرعباس مطابــق تفاهم نامه موجود بــا اداره کل 
کتابخانه های عمومی اســتان موظف اســت با رفع 
مشکلات موجود در زمینه ساخت کتابخانه در پارک 
شــهید دباغبان نهایتاً تا هفته دولت ســال آینده این 

کتابخانه را به مردم بندرعباس تحویل دهد.
وی با تاکید بر لــزوم تعیین تکلیف کتابخانه مرکزی 
بندرعباس و تخصیص اعتبارات مورد نیاز برای تکمیل 
ایــن کتابخانه نیز گفت: اعتبارات مورد نیاز این پروژه 

تخصیص خواهد یافت تا در کوتاه ترین زمان ممکن 
شاهد بهره برداری و استفاده مردم از این کتابخانه باشیم.

اســتاندار هرمزگان با اشــاره به لزوم توجه به مسائل 
فرهنگی در بخش ها و مناطق دور افتاده استان هرمزگان 
و اســتقبال از طرح کتابخانه سیار، اظهار کرد: اتوبوس 
مورد نیاز این طرح تامین خواهد شد تا کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان بتواند طرح های مورد نظر 

خود در مناطق دور افتاده استان را اجرا کنند.
در این کارگروه ٧ دستور کار شامل عدم امکان صدور 
اســناد مالکیت در سکونتگاه های غیر رسمی واقع در 
محدوده و حریم شــهر برای اراضــی دارای کاربری 
تجاری و مســکونی، تامین زیر ساخت های مورد نیاز 
)آب، برق و گاز( شــهرک های صنعتی فولاد و شیشه، 
رفع مشکل توسعه شهرک خلیج فارس ازطریق طرح 
موضوع در کمیسیون ماده ١١ قانون هوای پاک نسبت 
به حل مشکلات زیست محیطی این شهرک، مشکلات 
بهداشتی کشتار بندرعباس و کشتار غیر مجاز در محله 
ششــصد دستگاه بندرعباس، تعیین تکلیف کتابخانه 
شهدای بندرعباس، تعیین تکلیف اعتبار استانی کتابخانه 
مرکزی از محل مصوبات سفر و حق آلایندگی و تامین 
اتوبوس جهت راه اندازی طرح کتابخانه ســیار مورد 

بررسی قرار گرفت.
جدیت دولت در خانه دار شدن مردم؛ لیست 

بانک های کم کار منتشر می شود
استاندار هرمزگان با تاکید بر همراهی تمام دستگاه های 
اجرایی برای سرعت بخشی در روند اجرای طرح های 
نهضت ملی مســکن، گفت: با بانک هایی که در مقابل 
خانه دار شدن مردم ایستاده اند، برخورد و به مردم معرفی 

می شوند.
مهدی دوســتی همچنین در نشست شورای مسکن 
اظهــار کرد: با توجه به اینکه برخی از بانک ها در برابر 
توسعه استان به ویژه در پرداخت تسهیلات به نهضت 
ملی مسکن کوتاهی کرده اند، در صورت تداوم برخورد 

و لیست این بانک ها به مردم اعلام خواهد شد.
رییس شــورای مســکن هرمزگان افــزود: مدیران 
دســتگاه های دولتی از این پس حــق ندارند ریالی به 
حساب پیمانکاران شان در این گونه بانک ها واریز کنند 
و در صورت تمکین نکردن از این مصوبه با خود آن ها 

نیز برخورد خواهد شد.
دوستی عنوان  کرد: هر کدام از صنایع استان که در این 
بانک ها حساب داشــته باشند، در سهمیه حامل های 
انرژی آن ها محدودیت اعمال می شــود، ضمن اینکه 
ادارات آب، برق، گاز و مخابرات موظفند ظرف امروز 
دیون بانک ها را بررســی و اگر معوقاتی در پرداخت 

حقوق دولت دارند؛ برخورد قانونی انجام دهند.
اســتاندار هرمزگان با بیان اینکــه الحاق زمین به ۲۵٨ 
روستای اســتان انجام شده، گفت: الحاق زمین به ۵٨ 
روســتا، باقی مانده که لازم اســت در نشست آینده 
شورای مســکن الحاق اراضی این روستاها نیز انجام 
شده و پرونده تامین زمین برای توسعه مسکن روستایی 

بسته شود.
وی با نارضایتی از عملکرد دانشگاه ها در اجرای طرح 
خوابگاه های دانشجویی متاهلی، گفت: ضرورت دارد 
نامه هایی به وزرای علوم و بهداشت ارسال شود چرا که 
کار در این حوزه بسیار کند پیش می رود و اگر تا جلسه 
آتی شورای مسکن در این زمینه اقدام عملی نشود، منابع 
مالی این طرح به دیگر طرح های نهضت ملی مسکن 

منتقل خواهد شد.
دوستی با اشاره به پیشرفت ۹۹.۵ درصدی پروژه مسکن 
١۶۰ واحدی بندرعباس، گفت: این پروژه باید سریعا 
به شبکه فاضلاب نیز متصل شود و تحویل واحدها به 

مردم ظرف هفته آینده آغاز شود.
در این نشست پیشرفت پروژه های مسکن استان بررسی 
شــد که پیشــرفت پروژه ها به ویژه در شهرستان های 
بســتک، رودان، جاســک و  پروژه های بنیاد مسکن 

مطلوب بود.

  تکمیل زیرساخت های فرهنگی و افزایش 
سرانه عمومی

        اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان 
گفت: کشتارگاه مجهز و صنعتی شهرداری 
بندرعباس باید در بازه زمانی ٨ ماهه تکمیل 
و به بهره برداری برسد و به منظور سلامت 
افراد ذبح کننده بر بهداشــت کشتارگاه ها 

نظارت جدی صورت گیرد.
اقتصاد کیش -    معاون زیربنایی ســازمان پدافند غیرعامل گفت: در حوزه پدافند 
غیرعامل و مدیریت بحران وجود مدیریت و فرماندهی واحد و یکپارچه دارای اهمیت 
بالایی اســت که امیدوار هســتیم با برنامه ریزی های صورت گرفته توسط مجموعه 

سازمان منطقه آزاد قشم شاهد حل مشکلات قدیمی در زمینه باشیم.
مصطفی طزری  در شورای پدافند غیرعامل منطقه آزاد قشم، اظهار کرد: تاکید رهبر 
معظم انقلاب همواره بر اجرای راهبردی و اصولی سیاست ها و برنامه های حوزه پدافند 
غیرعامل در سطوح مختلف است و سازمان پدافند غیرعامل آماده توسعه همکاری ها 

با سازمان منطقه آزاد قشم در این زمینه است.
وی ادامه داد: با وجود تلاش های انجام شده و پیشرفت های حاصل شده هنوز کارهای 
نیمه تمام زیادی در حوزه پدافند غیرعامل، مدیریت بحران و افزایش سطح ایمنی در 
قشم وجود دارد که امیدوار هستیم با تهیه و تدوین یک برنامه جامع و نقشه راه شاهد 
ارتقاء سطح آمادگی و بازدارندگی در برابر تهدیدها و پیشگیری از بحران در این جزیره 

قشم باشیم.
ماموریت اصلی پدافند غیرعامل جلوگیری از مختل شدن زندگی مردم است

معاون سازمان پدافند غیرعامل کشور با بیان اینکه هزینه در حوزه پدافند غیرعامل در 
حقیقت سرمایه گذاری و جلوگیری از افزایش هزینه ها در زمان بحران است، افزود: 
هدف و ماموریت اصلی در پدافند غیرعامل تلاش برای مختل نشــدن ارائه خدمات 

اساسی و کارکردهای ضروری به مردم است.
طــزری تاکیــد کرد: در حوزه پدافند غیرعامل و مدیریــت بحران وجود مدیریت و 
فرماندهی واحد و یکپارچه دارای اهمیت بالایی است که امیدوار هستیم با برنامه ریزی 
های صورت گرفته توســط مجموعه سازمان منطقه آزاد قشم شاهد حل مشکلات 

قدیمی در زمینه باشیم.
وی گفت: اقدامات خوبی در حوزه های اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و علوم نوین 
در کشور و جزیره قشم اتفاق افتاده است که باید با استفاده از ظرفیت رسانه ها و فضای 

مجازی به تشریح آن ها برای مردم و امیدآفرین در این حوزه پرداخت.

معاون زیربنایی سازمان پدافند غیرعامل:

مدیریت یکپارچه پدافند غیرعامل
 در قشم اعمال شود

اقتصاد کیش -   مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشــم گفت: قرارداد خرید دو پهپاد 
آتش نشان و یک آتش خوار تندرو با هدف افزایش توان مقابله با حوادث و آتش سوزی 
امضا شــده اســت و در آینده نزدیک، این تجهیزات به ناوگان ایمنی منطقه آزاد قشم 

افزوده خواهد شد.
عادل پیغامی در شورای پدافند غیرعامل منطقه آزاد قشم که با حضور معاون سازمان 
پدافند غیرعامل کشور برگزار شد، اظهار کرد: موضوع پدافند غیرعامل از مسائل مورد 
توجه نظام جمهوری اســلامی است و ســازمان منطقه آزاد قشم در راستای عمل به 

تکالیف ذاتی و قانونی خود باید برای اجرایی شدن این موضوع ها برنامه ریزی کند.
وی ادامه داد: وضعیت زیرساخت ها، موضوع جمعیت شناور در فصول مختلف جزیره 
قشم و مسائل مربوط به اقتصاد دریاپایه با توجه به سیاست های کلی ابلاغی از سوی 
رهبر معظم انقلاب، از مهمترین موضوع هایی هستند که نیاز این منطقه را به توسعه 

پدافند غیرعامل نشان می دهد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم بیان کرد: در سال های گذشته، کمبودهایی در حوزه 
پیشگیری و مدیریت بحران در منطقه آزاد و جزیره قشم وجود داشت که با برنامه ریزی 
مدیریتی انجام شده، موضوع ایجاد مرکزیت برای هدایت و تصمیم گیری در مدیریت 

بحران رفع می شود.
به گفته او، با ایجاد تغییرات جدید در ساختار مدیریتی و نیروی انسانی، شاهد توسعه 
آموزش های لازم در حوزه پدافند غیرعامل و ایمنی در سازمان منطقه آزاد قشم، جامعه 

محلی، واحدهای تولیدی و اقتصادی و تمام جزیره خواهیم بود.
وی به برنامه ریزی برای ارتقای سطح زیرساخت ها و تجهیزات ایمنی با هدف جلوگیری 
از ایجاد بحران در جزیره اشاره و اضافه کرد: جلسات آموزشی حوزه پدافند غیرعامل، 
مدیریت بحران و ایمنی به صورت کارگاه های مختلف با توجه به نیازمندی واحدهای 
مختلف سازمان و جزیره طبق برنامه جامع و نقشه راه برگزار می شود و امیدواریم به 

توسعه فرهنگ پیشگیری و مدیریت بحران در جزیره قشم کمک کند.

مدیرعامل منطقه آزاد قشم:

2 پهپاد آتش نشان به ناوگان ایمنی 
قشم افزوده می شود

اقتصاد کیش -  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: جاده ها و مسیرهای تردد 
در سطح جزیره قشم باید با هم افزایی و همسویی تمامی دستگاه ضمن افزایش ایمنی 

برای تردد ساکنان و گردشگران نیز آماده شوند.
عادل پیغامی در دیدار تیم ارشد وزارت راه و شهرسازی با وی، اظهار داشت: آمار سوانح 
جاده ای در قشم نشان می دهد بسیاری از جاده های سطح جزیره از نظر ایمنی دارای 
مشکلاتی هستند و باید با هم افزایی و همراهی سایر دستگاه ها برای رفع نقاط حادثه 

خیز و ایمن سازی آنها تلاش کرد.
پیغامی ادامه داد: قشــم از نظر گردشــگری و تجاری یک جایــگاه ملی دارد و یک 
موجودیت منطقه ای دارد و برای حل مشــکلات آن نیز نیازمند نگاه ملی و منطقه ای 
هستیم، اما متاسفانه هم افزایی لازم جهت خدمت رسانی به مردم با موانعی مواجه بوده 

است که به دنبال رفع این مسائل هستیم.
وی افــزود: وضعیــت اقتصــادی و فرهنگی و اجتماعی جزیره بــه نحوی بوده که 
موتورسیکلت یکی از وسایل مورد توجه و کاربردی در قشم باشد همچنین بسیاری 
از گردشگران از موتورها و دوچرخه های برقی استقبال می کنند و ضروری است تا 
برای جاده ها و کنارگذرها برای تردد موتورها در بزرگراه ها و جاده های قشم در آینده 

برنامه ریزی کنیم.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در پایان خاطرنشان کرد: ایجاد کنارگذر و مسیر ویژه 
تردد موتور و دوچرخه های برقی در مسیر میان قشم و درگهان از موضوعاتی است که 

می تواند در حوزه گردشگری جزیره نیز تاثیرگذار باشد.
براساس این گزارش، سیدحسین میرشفیع، مشاور وزیر راه و شهرسازی نیز در این 
جلسه گفت: افزایش آمار حوادث جاده ای طی سال های گذشته نشان دهنده این است 

در این حوزه نیازمند آموزش بیشتر و کارهای فرهنگی بیشتری هستیم.
وی ادامه داد: با اســتفاده از ظرفیت بزرگان، شخصیت های شناخته شده، گروه های 
اجتماعی مرجع و شوراهای اسلامی شهرها و روستاهای جزیره می توان برای افزایش 

سطح فرهنگ ترافیکی جزیره برنامه ریزی کرد.
همچنین خداداد مقبلی، معاون ساخت و نگهداری راه های فرعی و روستایی سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور گفت: شورای ترافیک نیز با تصمیم های درست 
و دقیق خود می تواند نقش بسیار مهم و موثری در توسعه فرهنگ ترافیکی و موضوعات 

آموزشی در این حوزه ایفا کند.
وی خاطرنشان کرد: توسعه استفاده از تجهیزات نوین و دوربین های ترافیکی درون و 
برون شهری نیز از موضوعاتی است که می تواند کاهش حوادث جاده ای را به همراه 

داشته باشد.
گفتنی است، این جلسه با حضور عادل پیغامی، رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد قشم، سیدحسین میرشفیع، مشاور وزیر راه و شهرسازی، خداداد مقبلی، 
معاون ساخت و نگهداری راه های فرعی و روستایی سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای کشور، سعید اکبریان، معاون فنی و عمرانی سازمان منطقه آزاد قشم و فیروز 
قربانی، مدیر کل نگهداری راه های فرعی و روستایی سازمان راهداری و حمل و نقل 

جاده ای کشور و جمعی از مدیران سازمان منطقه آزاد قشم برگزار شد.

در دیدار مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم و تیم ارشد وزارت 
راه و شهرسازی تاکید شد؛

افزایش ایمنی جاده های قشم برای
 خدمات رسانی بهتر به ساکنان و گردشگران

اقتصاد کیش -    مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان گفت: ١۵ طرح مختلف ورزشی 
شهرستان بندرخمیر آماده افتتاح در سفر رییس جمهور به استان هرمزگان است.

مظفر مهری خادمی نسب در دیدار با شهردار و اعضای شورای شهر رویدر بندرخمیر 
افزود: برای ساخت این طرح های ورزشی افزون بر ۲۰۰ میلیارد ریال هزینه شده است.
وی بیان کرد: طرح های ورزشی شامل زمین چمن مصنوعی فوتبال و فوتسال است.

مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان با اشــاره به اینکه دولت سیزدهم گام های بلندی 
برای توســعه زیرساخت های ورزشی برداشته شده است، اظهار کرد: در مجموع در 
شهرستان خمیر در بحث زیرساخت های ورزشی خدمات شایانی به ویژه در دولت 

سیزدهم انجام شده است.
گفتنی است؛ طبق اعلام استاندار هرمزگان، در مجموع ١۲۰ طرح ورزشی شامل سالن ، 
زمین چمن و استخر در حوزه های مختلف آماده افتتاح برای سفر رییس جمهور به 

این استان است.

 

۱۵ طرح ورزشی بندرخمیر آماده افتتاح 
در سفر رییس جمهور به هرمزگان است

اقتصــاد کیش -     مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از آغاز تعمیرات اساســی واحد 
شماره یک بخار این نیروگاه خبر داد و گفت: پس از وارد مدار شدن این واحد، ۲٨۰ 

مگاوات ساعت انرژی به شبکه سراسری افزوده خواهد شد.
داریوش محمودی هدف تعمیرات اساسی این واحد را رفع موانع تولید در جهت بالا 
بردن کارکرد و افزایش تولید و آمادگی برای دوره تابستان آینده عنوان کرد و افزود: طبق 

برنامه زمان بندی مدت  زمان انجام این عملیات ١۲۰ روز است.
وی بیان کرد: در برنامه عملیاتی واحد یک بخار نیروگاه بندرعباس، اجرای فعالیت های 
اســتاندارد تعمیرات اساســی واحد بخار، تهیه متریال و مواد اولیه ) ساخت و نصب

Pressure Part، ساخت و دمونتاژ و مونتاژ لوله های اکونومایزر(، تامین و تعویض 
اکسپنشن ها و ورق های دیواره لانگستروم و جی.آر.فن و بازسازی بدنه بویلر تعمیرات 
لانگستروم ها، تعمیر سکتور پلیت،تعویض سیل، گریتینگ ها، تامین و تعویض موردی 

پره های توربین LP ردیف ششم انجام می شود.
محمودی اضافه کرد: دمونتاژ و مونتاژ عایق های پوسته توربین و اصلاح و بازسازی 
موردی عایق های معیوب، شستشوی شیمیایی، واترجت، تعویض لوله های کندانسور 
و تعمیرات نشت یابی آن، ترمیم تیوب شیت و پلاگ کردن تیوب های معیوب هیترهای 
فشار قوی و شستشوی شیمیایی هیترهای فشارقوی، تعویض ریهیت استاپ والوهای 
توربین، خرید تجهیزات و اجرای پروژه کنترل سطح هیترها و تجهیزات و اجرای پروژه 
اصلاح سیستم مانیتورینگ و کنترل دما و فشار فیدپمپ ها، تعمیرات الکتریکال روتور 

و استاتور ژنراتور در این بازه زمانی ١۲۰ روزه انجام خواهد شد.
نیروگاه بندرعباس با دارابودن چهار واحد بخار و ۲ واحد گازی به ظرفیت یکهزار و ۳۲۰ 

مگاوات نقش مهمی در پایداری شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

280 مگاوات انرژی به شبکه سراسری اضافه می شود؛ 

آغاز تعمیرات اساسی در نیروگاه 
بندرعباس

اقتصاد کیش -      فرماندار شهرســتان قشم گفت: 
وجود منابع درآمدی پایدار لازمه پیشــرفت شهری 
است و این مولفه باید در شهر سوزا با جدیت دنبال 

شود.
فرماندار شهرستان قشم گفت: وجود منابع درآمدی 
پایدار لازمه پیشرفت شهری است و این مولفه باید در 

شهر سوزا با جدیت دنبال شود.
محمد محمدحسینی فرماندار شهرستان قشم در راس 
هیاتی متشکل از جمعی مدیران مرتبط با مسائل مردم 

سوزا در این شهر حضور یافت.
فرماندار شهرســتان قشم در بازدید نیم روزه از شهر 
سوزا با فاصله حدود ۳۰ کیلومتری از مرکز شهرستان، 
پروژه های عمرانی و زیرساختی این شهر را با همراهی 
یاسین ایمانی بخشدار شهاب و روسای ادارات بنیاد 
مسکن، شیلات، برق، محیط زیست، راه و بهزیستی 

ارزیابی کرد.
پــارک کروکودیــل، آلاچیق تفریحــی، درمانگاه 
خصوصی  ســاز، شــرکت پودر ماهی، زمین چمن 
مصنوعی، پمپ بنزین و شــماری دیگر از پروژه ها 
در این بازدید مورد بررســی قــرار گرفت و با ارائه 
راهکارهای لازم به منظور تسهیل مسیر تکمیل و بهره 
برداری، مقرر شد بخش عمده ای از طرح ها در دهه 
فجر امسال افتتاح شــود. حضور در جلسه شورای 
اســلامی شهر ســوزا و بررسی مسائل  و مشکلات 
شــهری بخش دیگری از برنامه های سفر نیم روزه 

فرماندار شهرستان قشم و هیات همراه به این شهر بود.
محمد محمدحسینی فرماندار شهرستان قشم با تقدیر 
از اقدامات شــهرداری و پیگیری های موثر شورای 
اسلامی شهر سوزا، اظهار داشت: وجود منابع درآمدی 
پایدار لازمه پیشرفت شهری است و این مولفه باید در 
سوزا به عنوان شهری بندری، مستعد و برخوردار از 

پیشینه ارزنده با جدیت دنبال شود.
فرماندار شهرســتان قشــم بر الزام شــرکت های 
پودرماهی به رعایت قوانین و ضوابط محیط زیستی 
از سوی مراجع صدور مجوز به عنوان یکی از مهمترین 
مطالبات مردمی این شهر تاکید و تصریح کرد: نظارت 

بر فعالیت شــرکت های فعال در محدوده شهر سوزا 
یک ضرورت است.

محمد محمدحسینی افزود: شیلات باید در راستای 
مطالبــات مردمی نظارت بر صید شــب چراغی را 
تقویت کند و در این مسیر می توان از توانمندی بسیج 

دریایی و جامعه محلی دغدغه مند بهره گرفت.
از ســوی نمایندگان مردم شهر سوزا در این نشست 
همچنین مســائلی در حوزه بنیاد مسکن، راه، برق و 
بهزیستی مطرح شد که مدیران مربوطه توضیحات 
لازم را ارائه و مقرر شــد نسبت به رفع نواقص اقدام 

مقتضی صورت انجام شود.

منابع درآمد پایدار »شهر سوزا« باید تقویت شود
فرماندار شهرستان قشم:


